
 

 

Jaarverslag 2022  
 

Ledenaantal 

Op 31 december 2022 waren 94 personen lid van de vereniging. 

 

Bestuur 

In 2022 was het bestuur als volgt samengesteld: 

Janet Raat     voorzitter 

Anneke Venema  penningmeester 

Ria Schouten   secretaris, afgetreden per 14 mei 

Arjen Nolles   lid, afgetreden per 14 mei 

Sietske Vervaat  lid 

Renze de Graaf  lid, toegetreden per 17 aug. 

Martijn Bolt    lid, toegetreden per 17 aug. 

Het bestuur vergaderde in 2022 elf keer. Er vond een ALV plaats op 14 mei.  

In januari werd VDS ingeschreven in het UBO register. 

 

Kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Elly de Hoog en Wilma Bakker, heeft het financieel 

jaarverslag 2022 gecontroleerd en goedgekeurd. 

 

Activiteiten 

In 2022 organiseerden het bestuur en de verschillende commissies de volgende activiteiten:  

 

De barcommissie zorgde voor het proatcafé en voor de bediening en bevoorrading van de 

bar ten behoeve van andere activiteiten in het dorpshuis, zoals: 

• Het proatcafé, dat 7 maal plaatsvond, vanwege het weer helaas steeds in het 

dorpshuis, en niet buiten in de Mouskerij. 

• Daarnaast werd er in samenwerking met de historische commissie een fantastisch 

feest in het park georganiseerd ter ere van 651 jaar Schouwerzijl (in 2021 werd het vieren 

van de mijlpaal 650 jaar vanwege corona een jaartje uitgesteld). 

• In het najaar werd sap geperst van de appels uit de Mouskerij, zodat er nu een 

Schouwzijlster blend geschonken kan worden in het dorpshuis. 

• In december vond het traditionele Sinterklaasspel plaats. 

• Alle nieuwe barcie-leden hebben de IVA-curus Verantwoord Alcoholschenken 

gevolgd.    

 

Culturele commissie 

Afgelopen jaar konden er gelukkig weer activiteiten georganiseerd worden in het dorpshuis: 

31 maart werd de film ‘Weg uit de stad’ vertoond, en op 19 november vond de voorstelling 

‘Staat n bisschop veur stad’ van WAARK plaats. 

 

Waarman 

In 2022 werd er twee keer een Waarman uitgebracht. Voor mededelingen op korte termijn, 

zoals aankondigingen van allerlei activiteiten, werd gebruikgemaakt van e-mail, flyers en de 



website. Aan het eind van het jaar werd naast de informele groepsapp (niet officieel van 

Dorpsbelangen, maar wel veel gebruikt) een appgroep voor mededelingen van commissies 

en het bestuur gestart – de ‘Dorpsomroeper’. 

 

Dorpshuis 

Het kozijn aan de achterzijde van het dorpshuis bleek verrot te zijn, en is vervangen. 

De AED bij de ingang werd up to date gehouden, en daarnaast namen enkele dorpsgenoten 

deel aan een AED training in Warfhuizen. 

 

Speeltuin 

De speeltuincommissie zorgde voor vernieuwing in het speeltuintje: op de plek waar eerder 

een schommel stond werd een nieuw exemplaar geplaatst, en daarnaast werd het verrotte 

speelhuisje met glijbaan vervangen door een nieuwe glijbaan die op een heuveltje ligt. Beide 

toestellen zijn geschikt voor jongere kinderen, hebben een lage valhoogte, en zijn 

gecertificeerd, met als gevolg dat de speeltuin na een periode van afkeuring eindelijk weer 

goedgekeurd werd. Om het geheel af te maken werd bloemenmengsel op het nieuwe 

heuveltje gezaaid, werden bollen gepoot, en een extra boom in de speeltuin geplant.  

Website van de dorpsvereniging  

Deze werd steeds actueel gehouden door de websitecommissie. 

 

Duurzaam Schouwerzijl  

In 2021 was de dorpsvereniging lid van de Groninger Energie Koepel. Eind december namen 

negen huishoudens in Schouwerzijl hun elektriciteit af bij EnergieVanOns (voorheen NLD — 

Noordelijk Lokaal Duurzaam). Als bemiddelaar en wederverkoper ontvangt de 

dorpsvereniging daarvoor een jaarlijkse bijdrage. 

 

Sienemarne 

Sienemarne kon in 2022 gelukkig weer van start met hun filmavonden – vanaf september is 

elke maand een film vertoond. 

Oud papier 

In samenwerking met Mensingeweer is het oud papier zes keer door vrijwilligers opgehaald 

en naar de container in Mensingeweer gebracht. 

 

NL Schoon 

Op 19 maart zijn het park en de uitvalswegen van Schouwerzijl door twee ploegen van 

dorpsgenoten ontdaan van zwerfafval. 

 

Dorpencoördinator gemeente 

In 2022 is er contact geweest met dorpencoördinator Froukje Stiekema. Zij is betrokken 

geweest bij zaken die speelden in het dorp, zoals de verkeerssituatie, lang liggende schepen 

aan de passantensteiger, de werkzaamheden rondom kades en sluis, en de besteding van 

het dorpsbudget. 

 

Commissie weginrichting 

De commissie weginrichting is het in 2022 helaas niet gelukt om een verkeersvisie op 

Schouwerzijl te maken in samenspraak met de gemeente, vanwege het tijdelijk ontbreken 

van een verkeersdeskundige. Wel is Schouwerijl opgenomen in het roulatie systeem van de 

snelheidsdisplay (het matrixbord dat de snelheid aangeeft).   



 

Commissie Historisch Schouwerzijl 

Tijdens de viering van 650 jaar Schouwerzijl heeft de historische commissie een tijdslijn 

gepresenteerd waarin de geschiedenis van Schouwerzijl staat weergegeven. Dit als 

voorschot op een nog te presenteren boek over de geschiedenis van het dorp. Daarnaast 

hebben zij een goed bezochte lezing georganiseerd door Meindert Schroor over de 

ontstaansgeschiedneis van het waddengebied, de waterlopen en de bewoners.    

 

Baarhuisje 

In 2022 is met vereende krachten gewerkt aan de renovatie en herbouw van het baarhuisje, 

dat inmiddels als nieuw herrezen is. 

 

Haven en brug/sluis: overleg met waterschap, aannemer en gemeente 

In 2022 is hard gewerkt aan de renovatie van de sluis en het plaatsen van een keerklep. 

Leden van de kadecommissie en het bestuur hielden steeds contact met het waterschap, en 

ten tijde van het droogzetten van de sluis zijn metingen gedaan aan omliggende huizen, om 

te kijken of er geen verzakking plaatsvond. De werkzaamheden liepen uit, en het is de 

aannemer niet gelukt om, zoals gepland, het kadeterrein in 2022 op te leveren. 

Ook om een andere reden heeft het bestuur contact gelegd met het waterschap: de gunning 

van het Waarhuis. Doel was het delen van de uitslag van de dorpsvisie, om het waterschap 

zo in staat te stellen om te bepalen of plannen voor het Waarhuis aansluiten bij de wensen 

die bij bewoners (en met name direct omwonenden) leven. 

 

Dorpsbudget / park commissie 

De park commissie heeft een projectplan geschreven voor de besteding van het 

dorpsbudget, ‘Schouwerzijl natuurlijk’, en heeft op basis van dit projectplan zowel het 

dorpsbudget, als ook een aanvullende subsidie van Loket Leefbaarheid verkregen. In het 

voorjaar is gestart met het verder uitwerken van de plannen, door bv grondanalyse en 

metingen van het waterpeil te doen. Vervolgens is een start gemaakt met de uitvoering van 

de plannen. Zo zijn een pingpong tafel en voetbaldoeltjes geplaatst, paden aangelegd in de 

bosjes en is een poel gegraven. Hiervoor zijn een aantal werkdagen gehouden (in april, 

september en november), waarbij dorpsgenoten de handen uit de mouwen staken, maar ook 

behulpzaam waren met materiaal en advies. 

Los van alle nieuwe plannen en ontwikkelingen, werden in februari de fruitbomen bij de 

mouskerij gesnoeid. 

 

Maart 2023 


